

Title (en)  
ATTACHABLE HOUSING UNIT FOR POWERED ELECTRICAL COMPONENT UNIT.

Title (de)  
BEFESTIGBARES GEHÄUSE FÜR EINE GESPEISTE ELEKTRISCHE KOMPONENTENEINHEIT.

Title (fr)  
ENVELOPPE ATTACHABLE POUR UNITE DE COMPOSANT ELECTRIQUE ALIMENTEE.

Publication  
**EP 0162044 A1 19851127 (EN)**

Application  
**EP 84900205 A 19831123**

Priority  
US 8301861 W 19831123

Abstract (en)  
[origin: WO8502516A1] An auxiliary housing unit (10) mounted on a powered component unit (17) having wires and cables (51) attachable thereto using hand-tool operated fasteners comprising brackets (11, 12) attachable to unit (17) and a cover (13) hingedly mounted on the brackets (11, 12). Side panels (15, 16) may similarly be attached to brackets (11, 12) to provide further housing of unsightly wires and cables (51) and auxiliary units (43) attachable to unit (17) or cover (13).

Abstract (fr)  
Enveloppe auxiliaire (10) montée sur une unité de composant alimentée (17) et possédant des fils et des câbles (51), et pouvant être fixée sur l'unité de composant à l'aide d'attaches actionnées par des outils manuels, comprenant des consoles (11, 12) pouvant être fixées sur l'unité (17) et un couvercle (13) monté à l'aide de charnières sur les consoles (11, 12). Il est également possible de fixer sur les consoles (11, 12) des panneaux latéraux (15, 16) pour permettre de loger, en les cachant, des fils et des câbles (51) et des unités auxiliaires (43) pouvant être fixées sur l'unité (17) ou le couvercle (13).

IPC 1-7  
**H05K 5/03; H05K 7/02**

IPC 8 full level  
**H05K 5/03** (2006.01); **H05K 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H05K 5/03** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8502516A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8502516 A1 19850606**; EP 0162044 A1 19851127; JP S61500518 A 19860320

DOCDB simple family (application)  
**US 8301861 W 19831123**; EP 84900205 A 19831123; JP 50035084 A 19831123